

ပုံညွှန်စာတမ်းမူရင်း

စာတမ်းရှင်နာမည်	နာမည်ရေးရန်	အမျိုးစားခွဲရန်	သုတေသနကဏ္ဍ	ပြီးဆုံးသည့်ရက်စွဲ	ရက်စွဲရေးရန်
(က) လုပ်ငန်းခေါင်းစဉ်	အကျဉ်းချုပ်/ခေါင်းစဉ်အချက်အလက်ရေးရန်				
(ခ) အခြေခံသုတေသနမေးခွန်း	ပါကျတစ်ကြောင်းဖြင့်သုတေသနမေးခွန်း၏သော့ချက်လက္ခဏာများကိုအနက်ဖွင့်ပါ။				
(ဂ) သော့ချက်စာတမ်း(များ)	ခေါင်းစဉ်ကိုအဓိကထောက်ပံ့သောသော့ချက်စာတမ်း(များ)ကိုဖော်ပြပါ။(စံနှုန်းရည်ညွှန်းပါအသေးစိတ်မျှသာ)။စိတ်တိုင်းကျတစ်မျက်နှာ(သို့)အများဆုံးသုံးမျက်နှာဖြင့် ။အထူးသဖြင့်ကွင်းထဲမှဂုဏ်များအားဖြင့်ဟူ၍မကြာခင်ထုတ်ဝေသောတာယာဂျာနယ်(များ)(သို့)ဥပမာSSRNကဲ့သို့သောလတ်တလောလုပ်နေသောစာတမ်းထဲမှ။				
(ဃ) စိတ်ဓါတ်တက်ကြမှု/ပဟေဠိ	စာပိုဒ်တိုတစ်ခုဖြင့်(အများဆုံးစာလုံး၁၀၀)ဖြင့်ပညာပိုင်းဆိုင်ရာလှုံ့ဆော်မှုအဓိကအကြောင်းရင်းရေးသားပုံဖော်ပြပါ။၎င်းတွင်သင်အဖြေညှိလိုသောပဟေဠိ ဟဠိအားခွဲခြားဖော်ထုတ်ခြင်းအပါအဝင်				
သုံး	မျက်မှောက်ကိုအခြေခံသောသုတေသနစီမံကိန်းအဓိကကဏ္ဍသုံးခုတနည်းဆိုသော်Idiotsလမ်းညွှန်။				
(င) အတွေးအခေါ်	ဤသုတေသနခေါင်းစဉ်၏ပညာပိုင်းဆိုင်ရာပါဝင်မှုကိုမောင်းနှင်သောဗဟိုအတွေးအမြင်ကိုဖော်ပြပါ။ဖြစ်နိုင်လျှင်ဗဟိုယူဆချက်ကိုဖော်ပြပါ။သော့ချက် ချက်ပေါ်မူတည်၍ပြောင်းလဲနိုင်မှု(ရှင်းပြထားသော)နှင့်သော့ချက်စမ်းသပ်ခြင်း/မမှီခိုမှု(ရှင်းပြနိုင်ဖွယ်)ပြောင်းလဲနိုင်ချေကိုဖော်ပြပါ။ဤနေရာတွင်စိုးရိမ်ဖွယ်ခြိမ် မ်းခြောက်မှုရှိသလား။ရှိခဲ့သော်ဖော်ထုတ်နိုင်မည့်မဟာဗျူဟာသည်ဘာဖြစ်မည်နည်း။သဘာဝလက်တွေ့စမ်းသပ်မှု(သို့) အပြင်ဘက်မှဆင့်ကဲပြောင်းလဲနိုင်ခြေလျှပ်ခတ်မှုရှိသလား။ကြိုတင်ယူဆချက်ရသောတင်းမာမှုအသုံးချနိုင်ချေရှိသလား။				

ပုံညွှိတ်တမ်းမူရင်း

<p>(စ) အချက်အလက်</p>	<p>(၁) မည်သည့်အချက်အလက်အသုံးပြုရန်တင်ပြထားသနည်း။ ဥပမာ နိုင်ငံ/အခင်းအကျင်းဘာကြောင့်နည်း။ စစ်ချက်ယူနှစ်တစ်ဦးချင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကိုယ်ပိုင် င်ရင်းနှီးမှု၊ စက်မှုရုံများ၊ နိုင်ငံများ...။ နမူနာကာလ...။ နမူနာယူစဉ်ကြားကာလ၊ နေ့စဉ်အပတ်စဉ်၊ လစဉ်၊ လေးလစီတစ်နှစ်စာအချက်အလက်အမျိုးအစားကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းနှင့်ပင်မ VS... (၂) မည်သည့်နမူနာအရွယ်အစားကိုမျှော်လင့်သနည်း။ ပိုင်းဖြတ်၊ အချိန်နှင့်မျှ၊ ဒေါင်လိုက်။ (၃) အချက်အလက်အစုအဝေးပုံစံအဖြစ်ပါဝင်သလား။ (၄) အချက်အလက်အရင်းအမြစ်များ၊ ဈေးကွက်တွင်အချက်အလက်ရနိုင်သလား။ ကိုင်တွင်ကောက်ယူဖို့လိုသလား။ သင်ကိုယ်တိုင်စစ်တမ်းကောက်ယူမှုစက်မှတည် ဆောက်မည့်အချက်အလက်များလား။ (သို့) မေးမြန်းမှုများ၊ အချိန်ကန့်သတ်ချက်များလား။ သုတေသနအကူအညီလိုအပ်မှု၊ ငွေကြေးမတည်မှု/ချေးငွေ၊ အချက်အလက် ကံအသစ်အဆန်းများလား။ (၅) မစုံလင်သောအချက်အလက်ကြောင့်ဘာပြဿနာဖြစ်နိုင်သလဲ။ အချက်အလက်အစုအဝေးရွေ့လျားမှုပြဿနာ။ အချက်အလက်ချယ်လှယ်မှု/ရင်းလင်းခြင်းပြဿနာများ။ (၆) သင်၏စမ်းသပ်ချက်ပြောင်းလဲမှုများကကောင်းမွန်သောစွမ်းအားပေးရန်ပြည့်စုံသောပြောင်းလဲမှုပြဿနာများဖောင်ထုတ်နိုင်မည်လော။ (အဓိပ္ပာယ်ရှိစွာ (၇) ဥပမာ။ သက်တမ်းလွန်ကောင်းမွန်မှု၊ သက်တမ်းသတ်မှတ်ချက်တည်ဆောက်ပါ။ အခြားသောအချက်အလက်ဆိုင်ရာအဟန့်အတား။</p>
<p>(ဆ) လိုအပ်သောပစ္စည်းများ</p>	<p>လက်တွေ့ အခြေခံမူဘောင်နှင့်သုတေသနပုံစံ။ ခေတ်နောက်ပြန်ချဉ်းကပ်မှုနမူနာ။ အမေးအဖြေပုံစံ။ စီးပွားရေးဆိုင်ရာဆော့ဝဲလိုအပ်မှု။ အလုပ်အတွက်အဆင်သင့်မှု။ ။ ပုံမှန်လိုင်းများမှရယူနိုင်မှု။ အကောင်အထည်ဖော်ရန်ဉာဏ် (သို့) အကောင်းဆုံးကိန်းဂဏန်း/စီးပွားဆိုင်ရာစမ်းသပ်ချက်များ။</p>
<p>နှစ်</p>	<p>သော့ချက်မေးခွန်း (၂) ခု။</p>
<p>(ဇ) ဘာအသစ်ရှိလဲ။</p>	<p>အတွေးအခေါ် / အချက်အလက် / ကိရိယာတို့တွင်အသစ်အဆန်းရှိလား။ မည်သည့်အရာသည်မောင်းနှင်သူဖြစ်၍ မည်သည့်ကသူတို့အလေးချိန်ကိုဆွဲသောနောက်လိုက် ကံများဖြစ်မည်နည်း။ ဤအရာသည် "Mickey Mouse" ဖြစ်လား။ တနည်းဖြင့် သင်၏တင်ပြမှုအသစ်အဆန်းပါဝင်မှုအားရိုးရှင်းသောရုပ်ပုံဖြင့်တင်ပြနိုင်မလား။</p>
<p>(ဈ) ဒါဆိုရင်ဘာဖြစ်မည်နည်း။</p>	<p>ဘာကြောင့်အဖြေသိရန်အရေးကြီးသနည်း။ အဓိကကျသောဆုံးဖြတ်ချက်များ / အပြုအမူ / လုပ်ဆောင်မှုများစသည်တို့က ဤသုတေသနအပေါ် မည်သို့ / လွှမ်းမိုးမည်နည်း။</p>
<p>တစ်</p>	<p>အဓိကအချက်</p>

ပုံညွှိစာတမ်းမူရင်း

(ည) ပါဝင်အားထုတ်မှု	မည်သည့်အရာသည်သက်ဆိုင်ရာသုတေသနစာပေအတွက်မူလပါဝင်အားထုတ်မှုအရင်းအမြစ်ဖြစ်သနည်း။
(ဋ) အခြားစဉ်းစားစရာများ	<p>ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလိုအပ်သလား။/ဆန္ဒရှိလား။အတွေးအခေါ်/အချက်အလက်/ကိရိယာများ။(သင်ကျောင်းတွင်/ပြင်ပမှ၎င်း)</p> <p>ဂျာနယ်များ။လက်တွေ့ကျမှု။သိပ္ပံနည်းကျရည်ရွယ်ချက်။</p> <p>ပျက်စီးဆုံးရှုံးနိုင်ချေလေ့လာချက်(အနိမ့်နှင့်အလယ်အလတ်)အမြင့်၊ပျက်နိုင်ချေ</p> <p>(တစ်နည်းဖြင့်ပြိုင်ဘက်မှအလဲထိုးခံရမှု၊ကုန်ဆုံးနိုင်ချေတခြားဆုံးရှုံးနိုင်ချေများဤအစီအစဉ်တင်ပြရာတွင်သင်တွေ့ကြုံရသောတကယ့်စိန်ခေါ်မှုများ</p> <p>ား၊ဘာတွေလဲ။အတွေးခေါ်နှင့်ဆက်စပ်မှုရှိလား။အချက်အလက်၊ကိရိယာများ၊လူ့ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာဆင်ခြင်စရာများ၊ကျင့်ဝတ်ကင်းစင်မှု။</p> <p>လုပ်ငန်းစဉ်သင့်တော်မှုရှိသလား။သိပ်မကျဉ်း၊သိပ်မကျယ်။</p>